
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 08  Október 2022  

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 6.10.2022 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Informatívna správa o letnej turistickej sezóne - ZOOCR   
3. Informácia o turistickej sezóne z pohľadu TIK- Mesto Michalovce. 
4. Údržba verejných priestranstiev - informácia za rok 2022. 
5. Informatívna správa prevádzkovateľa MHD v roku 2022  
6. Informácia priebehu rekonštrukcie plavárne.  
7. Vyhodnotenie činnosti komisie dopravy a turizmu  za rok 2022 
8. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
9. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 

-k  bodu 2:  

Informatívna správa o letnej turistickej sezóne - ZOOCR   
Zo zasadnutia komisie sa zástupca ospravedlnil z dôvodu konania konferencie k vyhotoveným 
rozvojovým stratégiám CR.  
 
-k  bodu 3:  

Informácia o turistickej sezóne z pohľadu TIK- Mesto Michalovce. 
Zo zasadnutia komisie sa zástupca ospravedlnil z dôvodu konania konferencie k vyhotoveným 
rozvojovým stratégiám CR.  
 

-k  bodu 4:  

Údržba verejných priestranstiev - informácia za rok 2022. 
 V roku 2023 boli vykonané kosby, ale vzhľadom na poveternostné podmienky – sucho sa 
harmonogram upravil. 
Posledná kosba bola plánovaná spolu so zberom lístia, ale vzhľadom na terajšie počasie sa to asi 
nepodarí v celom meste.  
Úsek vykonáva orez mimo vegetačného obdobia. V lete iba nevyhnutné úpravy.   
 
Paľo: Bol vykonaný orez na U-P.O. Hviezdoslava  smerom k Ul. Topolianskej. Avšak nebol 
zabezpečený odvoz konárov.  
 
Paľo: Na Ul. Okružnej žiada orezať konáre pri bytovom dome 94-96-98 nad parkoviskom. 
 
Mgr. Dufinec: Žiada zabezpečiť orez tují na Ul. Tolstého.  
 
Ing. Čornej: Ihrisko Krymská-Moskovská-Kyjevská je nižšie oproti okolitému terénu. je možnosť ho 
upraviť tak aby tam nestala voda (dosypanie, odvodnenie ...).  
Ing. Lazor -zástupca ORPZ  upozornil na potrebný orez stromov aj v blízkosti dopravného značenia 
v meste.  
 
-k  bodu 5:  

Správa o dopravno-bezpečnostnej situácii a nehodovosti v meste Michalovce. 
Informoval Ing. Lazor, dopravný inžinier ORPZ  
V meste nie je evidovaný nehodový úsek, ktorý si vyžaduje akútne riešenie dopravnej situácie  



Je evidovaných 8 škodových udalostí (ŠU) na Ul. Jána Hollého  
Na Ul. Okružnej sú evidované 3 ŠU. 
Upozornil na vznikajúce kolízne situácie v križovatke Tesco.  
Je  potrebné urýchlene zabezpečiť opravu križovatky Jána Hollého – Kpt. Nálepku.  
 
RNDr. SIDIVÁROVÁ: Žiada o pomoc ORPZ podľa možnosti k regulácií, alebo usmerneniu chodcov 
v križovatke pri družbe, nakoľko chodci prechádzajú na červenú.  
 
 -k  bodu 6:  

Informatívna správa prevádzkovateľa MHD v roku 2022  
Informoval PhDr. Koščo.  
Hodnotené obdobie 01-08. 2022 
 
Za uvedené obdobie bolo najazdených cca 370 000 km. Predpoklad do konca roka 465 000 km 
Bola realizovaná výmena vozidiel Karosa za novšie nízko-podlažné. V sedle sa využívajú nízko-
kapacitné vozidlá z ekonomických dôvodov.  
Priemerná spotreba nafty prevádzkovaných vozidiel je 26 l/100km. 
V prevádzke sú aj vozidlá spaľujúce stlačený zemný plyn (CNG) ale v dnešnej dobe je cena CNG vyššia 
ako motorovej nafty.  
Cena PHM predstavovala v roku 2021 sumu 120 000 €. V roku 2022 za obdobie 01-06 sú náklady na 
PHM vo výške 90 000 €. 
Ďalšou neodmysliteľnou položkou je valorizácia miezd.  
Od roku 2020 došlo k náhlemu zníženiu počtu cestujúcich, čo je priamo nadväzujúce na výšku tržieb.  
V roku 2020 a 2021 sa prepravilo niečo málo cez 300 000 cestujúcich, kým v predzádzajúcich rokoch 
to bolo cez 500 000 cestujúcich ročne.   
 
Je potrebné pristúpiť k nevyhnutným úpravám organizácie dopravy v meste a taktiež prímestskej 
autobusovej dopravy k zabezpečeniu zvýšenia cestujúcich.  
 
K bodu 7: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
RNDr. SIDIVÁROVÁ: Upozornila na stav zámkovej dlažby na novom cintoríne.  
 
K bodu 8: 
Vyhodnotenie činnosti komisie dopravy a turizmu  za rok 2022 
Predseda komisie dopravy a turizmu Ing. Čornej sa poďakoval prítomným aj neprítomným členom 
komisie za aktívnu účasť počas zasadnutí komisie.  
 
K bodu 9: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 
 
Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 

7. Ing. Anna Mrázová - vedúca odboru  

8. zapisovateľ komisie 
 
 


